
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer D. Swets van Student & 

Stad gestelde vragen ex art. 36 RvO over vervolgvragen zonnebranddispensers in 

Groningen. De brief van de vragensteller(s) treft u als bijlage aan. 

In de zomer van 2022 en 2023 heeft er een zonnebrandpaal gestaan bij het Stadsstrand 

in Groningen. Deze zonnebrand is geplaatst in overleg tussen de gemeente en Sundo 

en beide jaren gefinancierd door externe partijen (DA 2022, ZEKUR 2023). 

 

1. Is het college het met de indienende fracties eens dat de zonnepaal bij het 

Stadsstrand goed is gebruikt en hiermee heeft bijgedragen aan de preventie 

van zonverbranding onder onze inwoners? 

 

In de zomer van 2022 is er 5661 keer zonnebrand gehaald uit de zonnebrandpaal bij 

het Stadsstrand. Voor de mensen die gebruik hebben gemaakt van de zonnebrand heeft 

dit bijgedragen aan preventie van zonverbranding. Harde conclusies of de 

zonnebrandpaal heeft bijgedragen aan de gevolgen van zonverbranding kunnen (nog) 

niet worden gemaakt. De evaluatie van de zonnebrandpaal in 2023 is nog niet bij ons 

bekend. 

 

2. Is het college het eens met het standpunt van Sundo dat co-financiering of 

gemeentelijke financiering nodig is om een substantieel aantal 

zonnebranddispensers in onze gemeente te kunnen plaatsen? 
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Volgvel 1 

 

Wij zijn ons ervan bewust dat de zonnebrandpalen geld kosten en dat zonnebrand niet 

gratis verstrekt kan worden. Wij zijn van mening dat er geen gemeentelijke 

financiering nodig is, financiering kan worden georganiseerd door de aanbieders.  

Sundo heeft dit de afgelopen twee jaar geregeld met DA in 2022 en ZEKUR in 2023.  

 

Naast Sundo biedt ook Smeerkees zonnebrandpalen aan. Zij hadden een 

zonnebrandpaal op verschillende evenementen staan, zoals onder andere bij de 

Keiweek en bij een sportevenement van studententennisvereniging TAM. De palen 

van Smeerkees zijn geplaatst in samenwerking met het Zilveren Kruis. 

 

3. Herkent het college zich in het algemeen in de evaluatie van Sundo en is zij 

bereid om deze ook aan de raad te verstrekken? Zo nee, waarom niet 

 

Wij herkennen ons in de evaluatie van Sundo. De evaluatie van de zomer van 2022 is 

bekend en deze is als bijlage bij deze brief gevoegd. De evaluatie van de zomer van 

2023 is nog niet bekend, de paal heeft er gestaan tot en met september. 

 

 

4. Is het college bereid om in navolging van andere gemeentes te onderzoeken 

wat de mogelijkheden zijn omtrent het co-financieren van 

zonnebranddispensers en hierbij geschikte partners te vinden? Zo nee, waarom 

niet? 

 

Er is besloten om als gemeente te faciliteren en niet te (co-)financieren. Sundo (of een 

andere aanbieder) zoekt zelf financiering voor de zonnebrandpaal en de gemeente 

faciliteert en kan zo nodig toestemming geven voor het plaatsen van de paal wanneer 

dit in de openbare ruimte is. 

 

5. Is het college voornemens structureel en substantieel zonnebranddispensers te 

plaatsen in onze gemeente om onze inwoners te beschermen? Zo nee, waarom 

niet? 

 

Zoals benoemd is afgesproken dat de aanbieder van de zonnebrandpaal zorgt voor de 

financiering, eventueel door externe partijen, van de paal. Dit betekent dat als de 

aanbieder kan zorgen voor meer financiering er mogelijk structureel zonnebrandpalen 

kunnen komen in de zomer in Groningen. Hierbij hebben wij voorkeur voor een 

aanbieder met een middel dat zo min mogelijk impact heeft op het milieu en die ook 

duidelijk aangeeft dat kleding ook een beschermer tegen de zon is.  

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 


